
  

Werkbezoeken en informatiebijeenkomsten 
 
In de afgelopen periode hebben wij als fractie deelgenomen aan diverse werkbezoeken en hebben wij 
ons laten informeren, door het bezoeken van informatiebijeenkomsten, over wat er op dit moment 
actueel is in onze provincie om zo goed te kunnen anticiperen en waar nodig dit te vertalen naar 
politiek. Waarbij wij het natuurlijk ook belangrijk vinden om de binding met onze lokale CU fracties 
verder te versterken. Samen maken wij ons immers sterk voor Christelijke sociale politiek. 
 
Werkbezoeken 

Begin juni zijn wij op werkbezoek geweest bij de bedieningscentrale 
bruggen/sluizen. (https://www.flevoland.nl/wat-doen-we/flevowegen-
vlot-en-veilig-door-flevoland/water/bediening-bruggen-en-sluizen) 
In onze provinciale bedieningscentrale worden maar liefst 16 objecten 
(bruggen en sluizen) bediend en dát is precisiewerk! Een bijzonder bezoek 
waarbij wij gezien hebben wat er allemaal aan werk wordt verricht als we 
voor een open brug staan te wachten. Er is een goed overzicht van alle 

objecten. Hier werken mensen met passie voor Flevoland die de veiligheid voor onze inwoners, 
beroeps- en recreatievaart hoog in het vaandel hebben staan. Nieuwe 
ontwikkeling worden door deze afdeling op de voet gevolgd en als het toepasbaar 
is, ook ingezet.  
Het onderhoud van onze vaarwegen en oevers, de gedeelde (provinciale) 
verantwoordelijkheden, het eigenaarschap inclusief de kansen en uitdagingen 
hebben wij met elkaar besproken. 
 

Eind mei heeft er een werkbezoek plaatsgevonden in samen-
werking met het Flevolandschap en boerenbedrijven aan de 
Meerkoetenweg, Lelystad. Samen met diverse statenleden 
hebben wij ons laten informeren over het natuurbeheer het 
daaraan gekoppelde beleid en de uitvoerbaarheid daarvan. 
Natuurbeheer in combinatie met agrarisch grondgebruik is goed 
te combineren hebben wij gezien. Door aan dit werkbezoek te 
hebben deelgenomen wordt het ons steeds meer duidelijk dat 
maatwerk in beleidskeuzes ontzettend belangrijk zijn voor onze 

natuur, maar ook zeker voor de toekomstbestendigheid van de agrarische sector en het behoud van 
onze prachtige natuur.  
 
Begin mei zijn wij op bezoek geweest bij de ChristenUnie fractie in Dronten. Samen met hen hebben 
wij één van de huisvestigingslocaties van LEVEL1 bezocht. Dit leverde ons een positief beeld op van hoe 
de huisvesting van arbeidsmigranten hier plaatsvindt. Dat er 
andere beelden zijn en leven, daar zijn wij ons als fractie van 
bewust. Goede en juiste zorg voor deze doelgroep, die hier in 
steeds groter wordende aantallen, deel uitmaakt van de 
beroepsbevolking, verdient onze blijvende aandacht. Als 
ChristenUnie Flevoland maken wij ons sterk voor hen en wij 
willen dan ook dat er een duidelijke visie hierop door de 
provincie wordt ontwikkeld. Denk hierbij aan een integrale 
positionering binnen de verder te ontwikkelen thema’s van 
de omgevingsvisie en het economisch programma! Fijn om 
met de lokale fractie over onder andere bovengenoemd 
onderwerp van gedachten te wisselen.  
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Informatiebijeenkomst 

Een aantal fractieleden hebben afgelopen week de door het ministerie van 
Defensie georganiseerde informatiebijeenkomst bezocht. Defensie zoekt 
ruimte voor uitbreiding en dat dat noodzakelijk in het kader van onze 
veiligheid, is ons duidelijk.  
In de plannen die Defensie heeft, worden er meerdere mogelijkheden en 
opties onderzocht. Flevoland is nadrukkelijk in beeld. Maar ook in andere 
provincies worden er soortgelijke informatie momenten georganiseerd. Wij 
volgen de ontwikkelingen op de voet. Het uiteindelijke besluit zal door het 
nieuwe kabinet genomen worden. Als fractie zien wij het als een opgave om 
de veiligheid van iedereen te waarborgen, maar laten wij zeker het geluid 

horen dat de uiteindelijk keuzes van Defensie aan zullen moeten sluiten bij het eigen karakter van onze 
mooie provincie.  
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